
Zápis ze zasedání Obecního zastupitelstva  obce Čejkovice

ze dne  29. 1.  2025

Přítomni:

Ing. Kunášek Miroslav,  Flekal Josef,  Kunášková Ivana, Tvrdík Josef

Celkem přítomno :  4 členů obecního zastupitelstva  ( OZ )

                                Pátek Roman- omluven

Navržený program jednání:

Program :

1.  Zahájení, volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu

2.  Informace o zeměměřičských pracech

3.  Projednání výsledků inventarizace majetku k  31. 12. 2024

4.  Zimní údržba obecních cest -  informace

5.  Textilní odpad - informace

6.  Členská schůze LD Chraňbož - 30. 1. 2025

7.  Došlá pošta

8.  Různé

9.  Závěr



1.  Zasedání OZ  se uskutečnilo na základě pozvánky ze dne 22. 1. 2025 a bylo 
usnášení schopné. Zasedání zahájil starosta Ing. Kunášek  Miroslav v 18.00 hodin. 
Byla navržena zapisovatelka – Kunášková Ivana a  ověřovatelé  zápisu – Flekal 
Josef a Tvrdík Josef. Dále starosta seznámil přítomné s navrženým programem 
jednání. Nikdo nechtěl program doplnit ani změnit.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje zapisovatelku Kunáškovou Ivanu, ověřovatele zápisu 
Flekala Josefa a Tvrdíka Josefa a  schvaluje navržený program jednání. 

Hlasování:

Pro 4 Proti 0 Zdržel se 0

Usnesení č. 1/1/2025 – Zastupitelstvo obce schvaluje zapisovatelku 
Kunáškovou Ivanu, ověřovatele zápisu Flekala Josefa a Tvrdíka Josefa a  
schvaluje navržený program jednání.  

Usnesení bylo přijato.

2. Starosta informoval zastupitele o provádění zeměměřičských pracech v katastru 
obce Čejkovice pro vedení Základní báze geografických dat České republiky.

   OZ bere na vědomí.

 3.  OZ bylo seznámeno s výsledky inventarizace majetku k  31. 12.  2024  a 
Inventarizační zprávou.  Inventarizační rozdíly nebyly zjištěny.

OZ bere na vědomí.

4. Starosta informoval o průběžné zimní údržbě komunikací  v obci Čejkovice jak ze 
strany ZD Vysočina , tak i  Silnice Čáslav.   ZD Vysočina provedla jedno prohrnování 
obecních cest v obci Čejkovice.



OZ bere na vědomí.

5. Starosta informoval zastupitele o zajištění sběru textilu u firmy  TextilEco a. s. .  
Tato firma na začátku roku 2025 několikanásobně zvedla ceny sběru textilu v obcích 
a to  třeba pro obec Čejkovice by se cena svozu textilu pohybovala asi 7 000,- Kč za 
rok.  Obec by musela nakoupit kontejner na textil v hodnotě 27 000,- Kč.  Proto zatím
zachová sběr textilu firmou AVE Čáslav. Sběr bude  ukládán do nakoupeného boxu 
umístěného na verandě Obecního úřadu.

OZ bere na vědomí.

6. Starosta informoval zastupitele o členské schůzi LD Chraňbož, která se bude 
konat 30. 1. 2025.  Jako zástupce obce se zúčastní starosta.

OZ bere na vědomí.

7.  Došlá pošta :

7.1.  Zeměměřičský úřad, odbor ZABAGED  zaslal Oznámení o provádění 
topografických prací. Provádění se oznamuje Veřejnou vyhláškou, která je 
zveřejněna na úřední desce na dobu 15 dnů.

OZ bere na vědomí.

7.2.  Finanční úřad pro Středočeský kraj zaslal Informaci o výnosech daní 
převedených v roce 2024 

OZ bere na vědomí.

7.3.  Krajský úřad zaslal sdělení o výši příspěvku na výkon státní správy pro rok 
2025.. Výše příspěvku pro naši obec činí 56.000,- Kč a nepodléhá finančnímu 
vypořádání.



OZ bere na vědomí.

7.4. Krajský úřad zaslal tabulky finančního vypořádání se státním rozpočtem za
rok 2024. Vyplnění a odeslání zajistil starosta a hospodářka.

OZ bere na vědomí.

8. Různé :

8.1.  Obecní zastupitelé pořídí vhodnou nádobu na sběr textilu.

OZ bere na vědomí.

9. Závěr – Starosta ukončil zasedání zastupitelstva v 19,10 hodin .
Termín příštího zasedání :  26. 2. 2025 od 18,00 hodin .

Zapsala:   Kunášková Ivana     ….………………………………………………………

Ověřili:

Flekal Josef                             …………………………………………………………..    

                

Tvrdík Josef                         …..........………………………………………………… 

       

Místostarosta                          ….……………………………………………………….

Starosta                                  ….……………………………………………………….

V Čejkovicích dne:  4. 2. 2025


